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Úvodní slovo starosty
Vážení spoluobčané,

právě jste rozečetli první letošní číslo našeho pe-
riodika. Nemohu svůj příspěvek zahájit jinak než 
smutnými zprávami. V březnu nás navždy opusti-
la naše spoluobčanka, kamarádka Eva Šašková. 
Dlouhodobě se podílela na  řízení naší obce prací 
ve  finančním výboru. Velkou část svého volného 
času věnovala divadelnímu spolku Dražičtí kome-
dianti. Další smutná zpráva je z  dubna, kdy nás 
opustila paní Věra Packová, dlouholetá učitelka 
a ředitelka Mateřské školy v Dražicích. Čest jejich 
památce!

Nový rok jsme zahájili plesovou sezónou, o kte-
rou jsme byli covidovými zákazy v  posledních 2 
letech ošizeni. Obecní ples se mimořádně povedl 
a já bych chtěl ještě jednou poděkovat všem, kteří 
se na  jeho přípravě podíleli. Sportovní ples byl 
ve  znamení oslav 80. výročí založení TJ Dra-
žice. S  pokorou jsem přijal ocenění za  sebe i  pro 
vedení obce Dražice za podporu sportu v naší obci. 

Rok 2023 je ale oslavou více dražických událos-
tí. Je tomu 100 let, kdy byla naše obec elekt-
rifikována. Před 45 lety v  roce 1978 byl slav-
nostně otevřen Kulturní dům. Kulaté 30. výročí 
slaví Myslivecké sdružení Raště. 25 let uply-
nulo od založení Letecko-modelářského klubu. 
A 10 let nás baví Dražičtí komedianti. 

První sobotu v březnu se konal již 10. ročník 
Dražického koštu pálenek. Bylo mi ctí předat 
ocenění Cena starosty obce Dražice panu 
Františku Kotšmídovi za jeho dlouholetou práci 
nejen při organizování této kulturně-společenské 
akce, ale i  za  jeho další osobní neúnavnou práci 
pro obec v oblasti sportovních tenisových turnajů 
a péči o naši sportovní halu.

Hance a Petrovi Hervířovým patří velký dík 
za organizaci Velikonoční degustace vín. Akce 
se opět vydařila a nejen účastníci se těší na prosin-
cové pokračování. 

Tak jako všechny, i  nás trápí drahé energie. 
Přijali jsme řadu úsporných opatření v zařízeních 
ve  vlastnictví obce. Upravili jsme režim svícení 
veřejného osvětlení. Požádali jsme o  dotaci 
na  výměnu starých lamp, která by přinesla 
významnou úsporu ve  spotřebě. Podařilo se nám 
získat smlouvy s EGD a.s. na 3 místa, kde bychom 
chtěli s  podporou dotace vybudovat  fotovoltai-
ku. Jedná se o střechu mateřské školy a tělocvič-
ny, kulturního domu a střechu skladu u sběrného 
dvora, která by řešila spotřebu elektřiny ve  sběr-

ném dvoře a  pro sportovní areál. Jako každý rok 
budeme pokračovat s  opravou chodníků a  ko-
munikací. 

Často se mě ptáte na stav příprav cyklostezky 
do Tábora. Nyní je ale bohužel krok na městu Tá-
bor, které zajišťuje jak projektovou dokumentaci, 
tak výkupy pozemků na své straně. 

Zahájili jsme práce na  dokončení patra 

v  kulturním domu nad restaurací. Upravené 
prostory bychom rádi předali našim spolkům letos 
a umožnili jim tak důstojná místa pro jejich schůz-
ky, přípravu společenských akcí a  v  neposlední 
řadě i skladování potřebného materiálu.

V dubnu bychom měli požádat o stavební povo-
lení na rekonstrukci kuchyně v Základní škole. 

Pokračování na str. 2 



2

duben 2023

www.obecdrazice.cz

Pokračování ze str. 1
Postoupili jsme v  dalších schvalovacích krocích 

změny územního plánu Obce Dražice.
Na jednání zastupitelstva jsme schválili projek-

tovou dokumentaci vybudování odpočinkové zóny 
a revitalizace 4 rybníčků u střelnice. Pokračuje-
me v přípravě revitalizaci hlavního parku v obci.

Požádali jsme o dotaci na opravu části hřbitov-
ní zdi u nového hřbitova a v případě její obdržení 
bychom chtěli zahájit první etapu oprav.

Na valné hromadě TJ Dražice jsme se sportovci 
diskutovali nástavbu a  dokončení rekonstrukce 
sportovního areálu, na  které je vydáno platné 
stavební povolení. Shodli jsme se na  tom, že tak 
jak běží nejen demografický vývoj, ale i způsob ja-
kým se sport ubírá nejen v obci ale v celém státu, 
je nyní projekt příliš ambiciózní. Dohodli jsme se 
tedy na dalších pracovních schůzkách, kde bychom 
doladili současné potřeby zázemí sportovního are-
álu a následně rekonstrukci dokončili.

Hned v úvodu letošního roku jsme se spolu se 
starostou Drhovice potkali s  novým panem se-
nátorem a  dohodli především jeho aktivní účast 
na lobbingu přípravy a následné realizace silnič-
ního obchvatu obce. Zprávy z ŘSD jsou takové, 
že probíhají průzkumné práce a přípravy pro pro-
jekt pro územní rozhodnutí.

V loňském roce jsme pracovali na obnově obec-
ních lesů a vysadili jsme více jak 6000 stro-
mů. Letos bychom chtěli i  v  této oblasti pokra-
čovat.

Na  posledním jednání zastupitelstva obce 
Dražice v  roce 2022 jsme se zabývali náklady 
na svoz a  likvidaci veškerého odpadu v obci. Ač-
koli obec v roce 2022 odpadové hospodářství „do-
tovala“ částkou cca 130.000 Kč, rozhodli jsme se, 
že nebudeme poplatek za  svoz komunálního 
odpadu zdražovat. Díky finančnímu zdraví obce 
pomůžeme našim občanům překonat nelehké ob-
dobí.

Trochu se nám v obci začíná objevovat věc, kte-
rou jsme doposud tolik neznali, a to je krimina-
lita. Od  začátku roku jsme zaznamenali několik 
lidí či skupinek, kteří se vydávali za  různé osoby 
pracující pro státní správu a  zjištující to či ono 
s  cílem pravděpodobně zmapovat si nemovitosti 
pro případné budoucí krádeže. V  březnu v  pátek 
cca ve  13:00 došlo k  vykradení rodinného domu 
na  sídlišti Západ s  tím, že dotyční si mapovali 
i další domy v oblasti. Prosím tedy o obezřetnost 
a všímavost Vás všech. 

Jedna z hlavních kulturních akcí letošního roku 
bude bezesporu návštěva naší spřátelené obce 
Slovany. Ta se uskuteční 30.6.  - 2.7. a my již pra-
cujeme na zajímavém programu.

Závěrem bych Vám všem rád popřál hodně zdra-
ví a osobní pohodu v celém zbytku roku.

Lubomír Smažík, starosta obce Dražice   

Dlouhodobým problémem je cesta k Matou-
šovskému mlýnu. V loňském roce jsem obdržel 
petici občanů, aby obec začala neutěšený stav 
řešit. Já jsem v souladu s legislativou postoupil 
petici odpovědnému orgánu, stavebnímu úřa-
du v  Táboře.  Komunikaci v  80. letech minu-
lého století vybudoval Chemopetrol Litvínov 
a  nedošlo k  poslednímu plánovanému kroku, 
a to předání obci Dražice. Pokud by se tak stalo, 
byla by to nyní stavba na cizím pozemku. Ale 
protože se tak nestalo, vznikla právní situace, 
kdy majitelem komunikace je vždy ten, kdo 
vlastní pozemek pod ní. Se všemi právy a po-
vinnostmi. Na schůzce s vedoucími stavebního 
úřadu a odboru dopravy města Tábora jsme si 
tuto situaci podrobně vysvětlili s  tím, že sta-
vební úřad může nařídit vlastníkům komuni-
kace (tedy majitelům pozemků pod ní), aby ji 
uvedli do provozuschopného stavu. Na jednání 
zastupitelstva obce jsme celou problematiku 
vydiskutovali a shodli se na tom, že vzhledem 
k  finančnímu zdraví obce Dražice zahájíme 
jednání s  majiteli pozemků pod komunikací, 

aby se obec stala majitelem a pak mohla, třeba 
za pomoci dotace, cestu opravit. 

Oslovil jsem tedy všechny majitele pozem-
ků, včetně největšího Armády ČR. Po  jedná-
ních jsme zatím s 99% našli shodu na dalším 
postupu. Pozemky necháme nyní ocenit soud-
ním znalcem. Po jejím potvrzení s majiteli za-
čneme připravovat geometrické plány. Jsme 
si dobře vědomi, že tím otvíráme pomyslnou 
Pandořinu skříňku. Protože to nebude pro 
obecní rozpočet úplně zanedbatelná částka. 
Odhaduji, že vytvoření tolika geometrických 
plánů bude v řádu několika set tisíc. A všichni 
víme, že pozemková narovnání by bylo potře-
ba následně provést u  obecních komunikací 
na  více místech, jako např. cesta do  Meziří-
čí, nebo některé části místních komunikací 
v obci. Domnívám se ale, že již nazrál čas, aby 
se tyto záležitosti zděděné po  minulém reži-
mu, postupně v obci narovnaly a obec vlastni-
la komunikace včetně pozemků a následně se 
o ně řádně starala.

Lubomír Smažík, starosta obce Dražice   

Od začátku roku jsme pokračovali v dokon-
čení a přípravách na otevření našeho Komunit-
ního domu pro seniory. V únoru jsme jej úspěš-
ně zkolaudovali a v březnu jsme začali předávat 
dokončené byty nájemníkům. Od  dubna již 
začínají první senioři ve svých nových bytech 
bydlet. Na druhou polovinu května je napláno-
váno slavnostní otevření domu za účasti hejt-
mana Jihočeského kraje a  dalších osobností. 
Postupně připravujeme fungování tak, aby Ko-

munitní dům byl centrem služeb využívaných 
i ostatními seniory v obci. Zcela jistě vyvede-
ný projekt, za který se nemusíme stydět, jsme 
přihlásili do  architektonické soutěže PRESTA 
Jižní Čechy. Významná stavba byla ohodnoce-
na odbornou porotou a obec obdržela cenu vy-
hlašovatele soutěže Svazu podnikatelů ve sta-
vebnictví ČR.

Lubomír Smažík, 
starosta obce Dražice   

Úvodní slovo starosty

Narovnání vlastnictví pozemků 
pod cestou ke mlýnu pokračuje

Komunitní dům pro seniory
je dokončen a postupně se zaplňuje
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Výtah z jednání zastupitelstva obce
2. jednání, konané dne 24. 11.
 Komunitní dům pro seniory – dopravní 

řešení a  terénní úpravy – zastupitelstvo 
obce odsouhlasilo vícepráce spojené s  úpra-
vami okolí komunitního domu, celkové ná-
klady akce byly 6 943 273,45 Kč bez DPH

 Přidělování bytů – starosta obce představil 
pravidla pro přidělování 15 bytů v  novém 
Komunitním domě pro seniory, která stano-
vují postup podání žádosti a cenu nájemného 
(78,20 Kč/m2/měsíc).

 Zástavní smlouva KODUS – součástí pod-
mínek přidělení dotace z  Ministerstva pro 
místní rozvoj na  výstavbu Komunitního 
domu pro seniory je zřízení zástavní smlou-
vy. Zastupitelstvo danou záležitost projed-
nalo a odsouhlasilo uzavření zástavní smlou-
vy a její znění.

 Inflační doložka – vedení obce předložilo 
podklady k  jednání o  uplatnění inflační do-
ložky pro rok 2023. Po seznámení s aktuální 
úrovní inflace a diskuzi odsouhlasilo zastupi-
telstvo uplatnění inflační doložky pro byto-
vé i nebytové prostory pro rok 2023 kromě 
nových a zrekonstruovaných bytů v čp. 260, 
čp. 55 a čp. 4, kde jsou již nastaveny nájmy 
ve vyšší cenové úrovni.

 Ceník dřeva – s platností od 1.1.2023 platí 
ceník dřeva – cena 800 Kč/m3 vč. DPH jeh-
ličnaté dřeviny, 1000 Kč/m3 vč. DPH listnaté 
dřeviny s platností od 1.1.2023.

 Prodej pozemku – byl odsouhlasen pro-
dej části pozemku parc. č. 104/7 v  k. ú. 
Dražice u Tábora o celkové výměře 101 m2 
zájemkyni A. V. za celkovou cenu 9.870 Kč 
vč. DPH

 Vodné a stočné 2023 – zastupitelstvo obce 
projednalo návrh změny výše vodného stoč-
ného pro rok 2023. Na základě propočtu se-
staveného společností Čevak a.s. a kalkulace 
spotřeby energií na ČOV bylo navrženo zvý-
šení ceny vodného a stočného na 87,15 Kč/
m3 s  DPH (vodné 63,40 Kč s  DPH, stočné 
23,75 Kč s DPH).

 Žádost spolku – obec Dražice obdržela žá-
dost o finanční dar na činnost spolku Spolek 
mladých muzikantů Mexická vlna. Z důvodu 
nepořádání žádných vystoupení nebyla žá-
dost podpořena.

 Žádost spolku – obec Dražice obdržela žá-
dost spolku SK REPO DRAŽICE, z.s. na čin-
nost spolku ve výši 12 tis. Kč. Zastupitelstvo 
žádosti vyhovělo.

 Vítání občánků 2022 – zastupitelé schválili 
znění Smlouvy o poskytnutí dotace č. SDO/
OSOV/324/22, která bude uzavřena mezi 
obcí Dražice a Jihočeským krajem za účelem 
poskytnutí finančních prostředků na projekt 

„Vítání občánků obce Dražice“, zároveň pově-
řili starostu podpisem této smlouvy.

 Vojenská střelnice – vedení obce projedna-
lo stav hluku ze střelnice. Na základě diskuze 
zastupitelstvo obce pověřilo starostu zahájit 
jednání s uživateli střelnice ve věci termínů 
využívání prostoru a případných protihluko-
vých opatření.

 Cesta k Matoušovskému mlýnu – po dis-
kusi bylo rozhodnuto, že jakékoli úpravy 
předmětné komunikace budou řešeny až dle 
jednání o majetkovém vypořádání.

3. jednání zastupitelstva 22. 12.
 Cesta Matoušovský mlýn – vlastníkům po-

zemků pod komunikací byly rozeslány dopi-
sy ohledně záměru obce opravit předmětnou 
komunikaci a návrh na majetkoprávní vypo-
řádání

 Střelnice – starosta obce uskutečnil jednání 
se zástupci Armády ČR. Na jednání byla řeše-
na četnost střeleb, která v porovnání s  loň-
skými lety vzrostla minimálně. Na  střelnici 
se však v  minulém období zaškoloval velký 
počet nováčků. Zástupci Armády ČR potvrdi-
li, že budou střelnici využívat i nadále za da-
ným účelem a  dohlédnou na  řádné dodržo-
vání veškerých postupů. Budou provedena 
veškerá opatření vedoucí ke  snížení hluku 
ze střelnice (likvidace nevybuchlé munice 
po  menších částech, prověřování hlučnosti 
zbraní). V  případě opětovné zvýšené hluč-
nosti bude provedeno měření hluku Krajskou 
hygienickou stanicí.  

 Rozpočet 2023 – zastupitelstvo obce schvá-
lilo 8 hlasy rozpočet na  rok 2023 a  střed-
nědobého výhledu rozpočtu obce Dražice 
na roky 2024 – 2026

 Veřejnoprávní smlouva – byla opětovně 
uzavřena veřejnoprávní smlouva s  městem 
Tábor na zajištění řešení přestupků spácha-
ných na území obce. 

 Finanční dar – obec Dražice darovala 4 tis. 
Kč poskytovateli sociálních služeb Kaňka  
o.p.s.

 Ceník sportovní haly – nová cena za pro-
nájem sportovní haly Dražice je 350 Kč/hodi-
nu pronájmu, ředitel ZŠ Dražice byl pověřen 
k zajištění úspory energie v hale 10% oproti 
původní spotřebě

 Financování ZŠ – zastupitelstvo obce Dra-
žice 8 hlasy schválilo navýšení provozního 
příspěvku Základní a mateřské škole Dražice 
ve výši 200 tis. Kč. 

 Stavební úpravy u č.p. 55 – starosta obce 
informoval o  provedených pracích u  č.p. 55 
(doplnění zpevněných ploch, oplocení a izo-
lace proti zemní vlhkosti). Uvedené práce 

provedla společnost Služby Města Milevska, 
spol. s r.o. za cenu 167 208 Kč bez DPH. 

 Opravy komunikací – starosta obce in-
formoval o  opravách místních komunikací, 
které provedla společnost PŠV stavby s.r.o. 
v hodnotě 113 850 Kč bez DPH. 

 Základní a mateřská škola Dražice – ře-
ditel ZŠ a MŠ Dražice poděkoval obci za spo-
lupráci v roce 2022. Informoval o proběhlém 
vánočním koledování žáků základní školy. 
Škola se snaží ve  všech objektech nastavit 
úsporná režimová opatření ve vazbě na růst 
cen energií a současně upozornil na kompli-
kovanou regulaci topení v některých částech 
školy. Škola disponuje slušným vybavením, 
jsou v ní provedeny zásadní opravy a každo-
ročně využívá veškerých možností k získání 
finančních prostředků z  grantů a  dotací – 
zapojila se do projektu JčK „My v tom Jiho-
čechy nenecháme“. Z důvodu nárůstu záloh 
na energie a nákupu pomůcek požádal ředitel 
ŽS o navýšení provozního příspěvku na rok 
2022 o 200 tis. Kč. Zastupitelstvo po diskuzi 
8 hlasy navýšení příspěvku odsouhlasilo.

 Kalkulace nákladů likvidace odpadů – 
rozdíl mezi náklady na likvidaci a vybranými 
poplatky bude v roce 2023 činit přibližně 200 
tis. Kč. Obec Dražice tuto sumu uhradí z roz-
počtu obce a pro rok 2023 nebude navyšovat 
výši poplatku za likvidaci odpadu.  

 Finanční výbor – pan Stanislav Flígr infor-
moval o  provedené kontrole finančního vý-
boru, který provedl kontrolu stavu pokladen 
a faktur za období 8.6. – 19.12.2022. Veškeré 
doklady měly potřebné náležitosti a finanční 
prostředky byly vynaloženy na činnost obce. 

4. jednání zastupitelstva 26. 1.
 Střelnice Dražice – průběžně probíhá sle-

dování využívání střelnice a  hluku vznika-
jícího při střelbách, vedení obce je v  úzkém 
kontaktu se zástupci uživatelů střelnice

 Cesta k Matoušovskému mlýnu – staros-
ta obce informoval, že byli obesláni vlastníci 
pozemků pod komunikací k Matoušovskému 
mlýnu, další postup ohledně opravy stavu 
komunikace bude řešen po  těchto majetko-
právních jednání 

 Veškeré inventury obce za rok 2022 proběhly 
dle odsouhlaseného plánu a v závěru nebyly 
zjištěny žádné inventarizační rozdíly. 

 Dotace POV - zastupitelstvo obce Dražice 
8 hlasy odsouhlasilo podání žádosti o dotaci 
do Programu obnovy venkova (JčK) na akci 
„Snížení energetické náročnosti a  zvýšení 
svítivosti VO Dražice“ s celkovým rozpočtem 
akce 707 tis. Kč

 Instalace měřidel v č. p. 260 – obec Dra-
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žice obdržela nabídku na  osazení měřidel 
v bytovém domě č.p. 260 k zajištění dálkové-
ho odečtu a následného řádného vyúčtování 
spotřeby jednotlivých bytových jednotek. 
Celkové náklady na  osazení měřidel jsou 
133 107 Kč bez DPH.

 Program EFEKT III – vedení obce předsta-
vilo záměr podání žádostí o podporu do vý-
zvy č. EFEKT 2/2023 na „Zavedení systému 
hospodaření s energií v podobě energetické-
ho managementu“ a výzvy č. EFEKT 3/2023 
na  „Zpracování místní energetické koncep-
ce“. Zastupitelstvo obce podání žádosti 8 
hlasy odsouhlasilo.

 Žádost o individuální cenu za pronájem 
kulturního domu – TŠ START Tábor z.s. 
požádala o stanovení individuální ceny pro-
nájmu KD při pořádání soustředění taneč-
ních párů. Uvedený spolek využívá prostory 
KD pro tento neziskový účel od  roku 2004 
bez jakýkoli problémů a spolupracuje s obcí 
i na jiných kulturních akcí (ples). Zastupitel-
stvo obce Dražice dsouhlasilo individuální 
cenu pronájmu KD na  úrovni ceníku roku 
2021.

 Žádost o individuální cenu za pronájem 
kulturního domu – pan J.G. požádal o sní-
žení částky za  pronájem kulturního domu 
a  stanovení individuální ceny za  pronájem 
kulturního domu na  pořádání Mistrovství 
ČR v Beer Pongu (v 09/2023). Zastupitelstvo 
obce Dražice 8 hlasy zamítlo žádost o stano-
vení individuální ceny nájemného sálu kul-
turního domu. 

 Dlouhodobý pronájem kulturního domu 
– obec Dražice obdržela nabídku na dlouho-
dobý pronájem kulturního domu ve výši 10 
tis. Kč za  účelem pořádání kulturních akcí. 
Zastupitelstvo obce zamítlo vyhlášení dlou-
hodobého pronájmu KD. 

 Hospodářský výsledek ZŠ Dražice – sta-
rosta obce informoval, že hospodářský výsle-
dek Základní a mateřské školy Dražice skon-
čil na konci účetního období kladně (187 tis. 
Kč, z toho 53 tis. Kč sportovní hala). Finanč-
ní prostředky budou převedeny do rezervní-
ho fondu. 

 Zastupitelstvo obce Dražice 8 hlasy odsou-
hlasilo vítěze veřejné zakázky na  akci „Gas-
tronomická technologie domu pro seniory 
Dražice“ uchazeče Jiřího Barboříka, IČ: 
62546431, Dražice 261, 391 31 Dražice s na-
bídkovou cenou 479 915 Kč bez DPH.

5. jednání zastupitelstva 23. 2.
 Střelnice Dražice – stále probíhá do-

hled nad hlukem ze střelnice, ve  čtvrtek 
16.2.2023 byl zaznamenám zvýšený hluk, 
zástupci vojáků potvrdili, že hluk pochází 
z  útočných granátů, cvičení s  touto municí 
bylo na střelnici ukončeno 

 Cesta k  Matoušovskému mlýnu – obec 
obdržela vyjádření od části vlastníků dotče-
ných pozemků pod komunikací s  návrhem 
na majetkoprávní vypořádání

 Právní a advokátní služby – vedení obce 
Dražice představilo a  okomentovalo návrh 
na  uzavření příkazní smlouvy s  Advokátní 
kanceláří Dohnal & Bernard, s.r.o. o posky-
tování právní pomoci ve  věcech soukromo-
právních vztahů a  další právní služby dle 
aktuálních potřeb obce. Zastupitelstvo uza-
vření smlouvy odsouhlasilo.  

 Individuální cena pronájmu KD – zastu-
pitelé 5 hlasy odsouhlasili individuální cenu 
pronájmu pro Okresní agrární komoru Tá-
bor za  účelem pořádání 21. Manažerského, 
marketingového a  obchodního fóra země-
dělců dne 9.3.2023. 

 Studie lávka přes Lužnici – místostarost-
ka obce informovala o schůzce se zástupcem 
projekční kanceláře v lokalitě údolí řeky Luž-
nice z důvodu nalezení nejvhodnějšího mís-
ta pro vybudování lávky přes řeku, na zákla-
dě prvotního šetření byla vytipována jedna 
lokalita, která bude prověřena studií. 

 Pečovatelská služba – starosta obce in-
formoval o proběhlém jednání s G-centrem 
Tábor ohledně poskytování pečovatelské 
služby pro občany Dražic. Zastupitelé vzali 
tuto informaci na vědomí. 

 Revitalizace rybníků – zastupitelé pro-
jednali finální projektovou dokumentaci 
ke  kaskádě 4 rybníků u  střelnice. Starosta 
doplnil a  okomentoval parametry jednotli-
vých objektů, které byly upraveny ve vazbě 
na podmínky dotačního titulu. Projekt bude 
projednán s dotčenými orgány. 

 Parkování v  obci – starosta obce zmínil 
problematické parkování v  obci, lokality 
s největší hustotou vozidel a s nejčastěji se 
vyskytujícími problémy budou sledovány 
a dle možností budou přijímána opatření ve-
doucí ke zlepšení této situace. 

 Vystoupení hosta – pan J.Č. okomentoval 
aktuální dění v obci, poděkoval za dílčí akti-
vity a upozornil na problematické (zanedba-
né) pozemky v lokalitě svého bydliště, zmí-
nil jak pociťuje současný hluk ze střelnice, 
na závěr věnoval obci a knihovně výtisk své 
publikace, ve  které sesbíral archivní články 
o Dražicích. Zastupitelé za jeho činnost a dar 
velmi poděkovali. 

6. jednání zastupitelstva 30. 3.
 Cesta k Matoušovskému mlýnu – staros-

ta informoval, že z  oslovených 16 vlastní-
ků pozemků pod komunikací se s  návrhem 
na  vypořádání obci ozvalo 10 vlastníků, se 
zbylými vlastníky proběhla schůzka, na kte-
ré byly konzultovány návrhy na vypořádání, 
obec Dražice zadá vypracování znaleckého 

posudku na cenu předmětných pozemků
 Cyklostezka Dražice – Tábor – doposud 

nedošlo k vypořádání všech potřebných po-
zemků pro získání územního rozhodnutí 

 Prominutí sankce – obec Dražice obdržela 
žádost o prominutí sankce 10 tis. Kč plynou-
cí z podmínek rezervační smlouvy na proná-
jem bytu v  Komunitním domě pro seniory 
v případě, že daný zájemce od uzavření ná-
jemní smlouvy odstoupí. Vzhledem k vysoké 
naplněnosti domu, odsouhlasilo zastupi-
telstvo obce 8 hlasy prominutí této sankce 
v plné výši paní M.J. 

 Zhodnocení finančních prostředků – 
starosta obce představil návrh uložení vol-
ných finančních prostředků na  bankovní 
produkty s  vyšší úrokovou sazbou (spořicí 
účet, 2 termínovaný vklad). Po diskuzi roz-
hodlo zastupitelstvo obce o  diferencování 
uložení prostředků. Finanční prostředky 
ve výši 7 mil. Kč budou uloženy na dlouho-
dobý termínovaný účet vedený u Komerční 
banky a 3 mil. Kč budou uloženy na spořící 
účet Oberbank. Zastupitelstvo obce Dražice 
současně odsouhlasilo rozpočtové opatře-
ní č. 5/2023 týkající se převodu finančních 
prostředků.

 Dodatek ke  zřizovací listině ZŠ Draži-
ce – na základě žádosti základní školy bylo 
navrženo uzavření dodatku č. 5 ke zřizovací 
listině, který obsahuje doplnění čl. III listiny 
o povolení doplňkové (ekonomické) činnosti 
o  organizaci mimoškolní zájmové činnosti 
dětí i mládeže (letní příměstské tábory).

 Žádost o  navýšení příspěvku TJ Draži-
ce – obec Dražice obdržela žádost o  navý-
šení neinvestičního příspěvku na  provoz 
a činnost TJ Dražice. Žádost byla doplněna 
o odůvodnění. Zvýšení nákladů se týká pře-
vážně nákladů na  platbu za  elektřinu, pro-
nájem sportovní haly, dopravu, platby svazu 
a  náklady na  natáčení zápasu. Po  diskuzi 
bylo rozhodnuto, že obec Dražice převezme 
ve  sportovním areálu platbu za  elektřinu, 
čímž sníží tělovýchovné jednotě náklady 
na provoz.  

 Dodatečné práce na  Kodusu – starosta 
obce předložil soupis dodatečně provede-
ných či plánovaných stavebních prací souvi-
sejících s výstavbou Komunitního domu pro 
seniory. Jedná se o  opravu chodníku u  čp. 
42 v hodnotě 49 058,84 Kč bez DPH, likvi-
dace a úprava skládek stavebního materiálu 
s předpokládanou hodnotou 220 tis. Kč bez 
DPH, opravu okapového chodníku u KoDuS 
v hodnotě 96 847,52 Kč bez DPH a kompen-
zace nákladů na  vytápění objektu ve  výši 
140 tis. Kč.

 Žádost o podporu – obec Dražice obdržela 
žádost o podporu spolku Linka bezpečí, z.s. 
ve  výši 5  000 Kč na  činnost spojenou s  po-
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mocí dětem a  dospívajícím. Zastupitelstvo 
poskytnutí podpory 7 hlasy zamítlo.

 Komunikace do  Meziříčí – starosta obce 
předložil dopis obce Meziříčí týkající se re-
žimu a  údržby komunikace vedoucí z  obce 
Dražice do Meziříčí. S vedením obce Meziříčí 
bude jednáno a případná dohoda s konkrét-
ním řešením bude předložena zastupitelstvu 
k projednání. 

 ZŠ a  MŠ Dražice – na  jednání zastupitel-
stva obce informoval ředitel základní a ma-
teřské školy o aktuálním chodu školy. Popsal 
nastavená úsporná opatření. Dále informo-
val o zápisech do ZŠ a MŠ, které se uskuteč-
ní v  následujících měsících. V  následujícím 
školním roce bude ve  škole otevřeno opět 
5 tříd, tj. každý ročník bude samostatně. 
Na  závěr pozval zastupitele na  den otevře-
ných dveří (31.3.2023). b) 

 Vystoupení hosta – pan L.V. popsal situaci 
ohledně kácení dřevin v obci a návrh na vý-
sadbu na lesních pozemcích obce.

7. jednání zastupitelstva 13. 4.
 Cesta k Matoušovskému mlýnu – staros-

ta obce informoval o jednání se zástupci Mi-
nisterstva obrany ČR. Ze strany MO ČR byl 
navržen bezúplatný převod pozemků parc. č. 
2152/5 (výměra 8 777 m2) a 2152/6 (výmě-
ra 6087 m2) v k. ú. Dražice u Tábora, které 
MO ČR určilo jako nepotřebné. Současně 
byla projednána možnost vypořádání zbýva-

jících pozemků v lokalitě střelnice. Jedná se 
o  směnu pozemků 1675/41, 1675/47, část 
2145/1 a  část 2147/1 ve  vlastnictví obce 
Dražice za  části pozemků parc. č. 1675/20, 
1675/21, 1675/27, 2146 a 2149 ve vlastnic-
tví Ministerstva obrany vše v  k. ú. Dražice 
u Tábora.

 Provoz Komunitní dům – zastupitelstvo 
bylo informováno o aktuálním stavu proná-
jmu bytů v komunitním domě a o nastave-
ném režimu provozu

 Zastupitelstvo obce Dražice 5 hlasy odsou-
hlasilo vítěze veřejné zakázky „Energetická 
koncepce obce Dražice“ uchazeče MAS Kra-
jina srdce, z.s., IČ: 26663503, Vančurova 
1946, 390  01 Tábor s  nabídkovou cenou 
390 000 Kč s DPH

 Zastupitelstvo obce Dražice 5 hlasy odsou-
hlasilo vítěze veřejné zakázky „Zavedení 
energetického managementu v  obci Dra-
žice“ uchazeče MAS Krajina srdce, z.s., IČ: 
26663503, Vančurova 1946, 390  01 Tábor 
s nabídkovou cenou 390 000 Kč s DPH

 Směrnice o  tvorbě a  čerpání sociálního fon-
du – byl předložen dodatek č. 4 ke  směrnici 
o tvorbě a čerpání sociálního fondu, který na-
vrhuje navýšení příspěvku ze sociálního fondu 
na stravování zaměstnanců obce s 0,5 úvazku 
a  vyšším. Zastupitelstvo dodatek č. 4 odsou-
hlasilo.  Nová výše příspěvku činí 42 Kč. 

 Rezignace člena zastupitelstva – staros-
ta obce obdržel rezignaci zastupitelky paní 

Pavly Kubíčkové. Dne 6.4.2023 tuto rezig-
naci přijal. Agenda sociálního výboru bude 
nadále fungovat v  režimu sociální komise, 
kterou zřizuje přímo starosta obce. 

 Vysílač na posílení signálu v obci – obec 
Dražice obdržela od  společnosti Suntel 
Czech s.r.o. vyjádření odboru životního pro-
středí, MěÚ Tábor, které potvrdilo předcho-
zí nesouhlasná závazná stanoviska vydaná 
ve  věci umístění základnové stanice (pro 
posílení mobilního signálu). Opakovaně bu-
dou prověřena alternativní řešení umístění 
zařízení na posílení signálu v obci. 

 Žádost o  dotaci - zastupitelstvo obce od-
souhlasilo 5 hlasy podání žádosti o  dotaci 
na  akci „FVE obce Dražice“ z  Modernizač-
ního fondu, výzva RES č. 3/2022 a  prohlá-
silo, že má dostatečné finanční prostředky 
na spolufinancování akce.

 Žádosti o  dotaci – zastupitelstvo obce 
odsouhlasilo podání žádosti o  dotaci na  1 
pracovní místo na  veřejně prospěšné práce 
na Úřad práce v Táboře.

 Prominutí sankce – obec Dražice obdržela 
žádost o prominutí sankce 10 tis. Kč plynou-
cí z podmínek rezervační smlouvy na proná-
jem bytů v  Komunitním domě pro seniory 
v případě, že daný zájemce od uzavření ná-
jemní smlouvy odstoupí. Vzhledem k vysoké 
naplněnosti domu, odsouhlasilo zastupi-
telstvo obce 5 hlasy prominutí této sankce 
v plné výši paní M.S.                                           

Komunální odpad
U  směsného/tuhého domovního odpadu 

nedošlo letos k zásadní změně. Výše poplatku 
zůstala nezměněna, nádoby jsou vyváženy ka-
ždý týden. Svozový den určuje letní a zimní re-
žim. Od května bude svoz tuhého domovního 
odpadu v  letním režimu. Počínaje 2. květnem 
bude svozovým dnem úterý. Odpad odkládejte 
do  typizovaných nádob a  připravte k  odvozu 
den předem. V  nádobách by se měl nacházet 
pouze odpad, který není možné více vytřídit. 
Povinností obce je zajistit třídící cíle, ale to se 
nám dosud nepodařilo. Za rok 2022 jsme třídi-
li na 48,1%. Abychom byli v souladu se záko-
nem, v roce 2025 bychom měli dosáhnout 60 % 
a každých dalších pět let se podíl zvyšuje o 5 %. 
Takže naším společným zájmem by mělo být 
efektivní třídění a eliminování množství směs-
ného, nevytříděného odpadu.

Tříděný odpad
Zde pro vás k  žádným změnám též nedo-

chází. Jen bych vás chtěla opět požádat, abyste 
udržovali v  okolí kontejnerů pořádek. Sběrný 

dvůr je již otevřen třikrát týdně. Pokud máte 
odpad, který je větší než otvor do kontejneru 
(velké plastové nádoby, krabice a  polystyre-
ny z  velkých spotřebičů, atd.), nenechávejte 
jej na  zemi u  separačního hnízda, jelikož vítr 
a  zvířata pak tento odpad rozmetají do  širo-
kého okolí. Odložte ho prosím raději přímo 
ve sběrném dvoře. 

Co do kontejnerů patří či nepatří:
Modrý kontejner – papír
Můžete vhodit: časopisy, noviny, sešity, 

krabice, papírové obaly, cokoliv z lepenky, nebo 
knihy. Obálky s fóliovými okénky sem můžeme 
také vhazovat. Nevadí ani papír s  kancelář-
skými sponkami nebo obaly od vajec a ruličky 
od  toaletního papíru. Zpracovatelé si s  nimi 
umí poradit. Bublinkové obálky vhazujeme 
pouze bez plastového vnitřku!

Do  kontejneru nepatří: celé svazky knih 
(vhazovat pouze bez pevné vazby, ve  větším 
počtu patří do sběrného dvora), uhlový (kopí-
rovací papír), mastný nebo jakkoliv znečištěný 
papír. Tyto materiály nelze už nadále recyklo-

vat. To samé platí o  termopapíru (některých 
účtenkách). Pozor, použité dětské pleny oprav-
du nepatří do kontejneru na papír, ale do nádo-
by na směsný odpad!

Žlutý kontejner - plasty
Můžete vhodit: fólie, sáčky, plastové taš-

ky, sešlápnuté PET lahve, obaly od  pracích, 
čistících a  kosmetických přípravků, kelímky 
od  jogurtů, mléčných výrobků, balící fólie 
od spotřebního zboží, obaly od CD disků a další 
výrobky z plastů.

Do  kontejneru nepatří: mastné obaly se 
zbytky potravin nebo čistících přípravků, obaly 
od žíravin, barev a jiných nebezpečných látek, 
podlahové krytiny či novodurové trubky.

Zelený kontejner - sklo
Můžete vhodit: barevné sklo např. lahve 

od vína, alkoholických i nealkoholických nápo-
jů a také tabulové sklo z oken a dveří sklenice 
od kečupů, marmelád či zavařenin. Není potře-
ba je vymývat, stačí pořádně vyprázdnit.

Do  kontejneru nepatří: keramika, porce-

Odpadové hospodářství
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lán, autosklo, zrcadla, drátované sklo, zlacená 
a pokovená skla, varné a laboratorní sklo, stej-
ně jako sklokeramika. Vratné zálohované sklo 
vracejte zpět do obchodu.

Oranžový kontejner – nápojové kartony
Můžete vhodit: krabice na  mléko, džusy 

nebo víno. Nápojové kartony je potřeba před 
vytříděním řádně sešlápnout. Nemusejí se 
vymývat, stačí pořádně vyprázdnit, při del-
ším skladování v  domácnosti doporučujeme 
vypláchnutí malým množstvím vody. Nevadí 
na nich ani plastová víčka.

Do  kontejneru nepatří: „měkké“ sáčky, 
například od kávy a různých potravin v prášku. 
Neodhazujeme sem ani nápojové kartony ob-
sahující zbytky nápojů a potravin.

Šedý kontejner - kovy
Můžete vhodit: drobnější kovový odpad, 

který lze skrz otvor bez problémů prostrčit, 
prázdné plechovky od nápojů a konzerv, kovo-
vé tuby, alobal, kovové zátky, hřebíky, šroubky, 
kancelářské sponky a další drobné kovové od-
pady.

Do kontejneru nepatří: plechovky od ba-
rev a jiných nebezpečných látek, tlakové nádo-
by se zbytky nebezpečných látek, ani domácí 
spotřebiče a  jiná vysloužilá zařízení složená 
z  více materiálů. Tyto druhy odpadů se tří-
dí ve  sběrných dvorech samostatně. Nepatří 

do nich ani těžké nebo toxické kovy, jakou jsou 
olovo či rtuť. 

Bílý kontejner- textil
Můžete vhodit:  oděvy, textil, obuv, hrač-

ky. Věci vkládejte vždy čisté a  zabalené např. 
do staré nákupní tašky.

Do kontejneru nepatří:  plesnivé, mokré, 
od chemikálií zašpiněné věci.

Bioodpad
Systém sběru bioodpadu je již roky totožný. 

Od dubna do listopadu jsou na víkend (pátek až 
neděle) v obci rozmístěny velkoobjemové kon-
tejnery – na  návsi, proti družstvu, na  západě 
a u sběrného dvora. Do kontejneru patří tráva, 
listí a odpad ze zahrad kromě větví. Větve nám 
totiž komplikují další využití hmoty z kontej-
neru. Potřebujete-li zlikvidovat větve nebo má-
te-li větší množství bioodpadu a  potřebujete 
na něj případně zapůjčit kontejner, kontaktuj-
te pana Samce na tel. 775 682 629. 

Sběrný dvůr
Provozní doba sběrného dvora je v  pondělí 

a  ve  středu  14–17 hod., v  sobotu 9–11 hod. 
Zde můžete zdarma odložit vytříděný komu-
nální odpad z domácností, nebezpečný odpad, 
jedlé oleje a  tuky. Nadále je místem zpětného 
odběru elektrozařízení. Tzn., že zde může-
te odložit kompletní (nedemontované) malé 

i velké domácí spotřebiče, TV, PC, kancelářskou 
techniku, elektrozařízení a nově také zářivky.

Administrativa a  požadavky na  evidenci 
odpadů narůstají. Na  webových stránkách 
v  záložce obec – odpady vznikla v  loňském 
roce nová záložka „Informování občanů o od-
padovém hospodářství“. Zde se dozvíte, jak 
obec nakládá s odpady, množství odpadů, které 
vzniklo v katastru obce, náklady a výnosy týka-
jící se odpadů. V roce 2022 obec odpadové hos-
podářství dotovala cca 100  000 Kč. Vzhledem 
k tomu, že vzrostly ceny na sběr, svoz i likvida-
ce odpadů předpokládám, že v roce 2023 budou 
náklady převyšovat výnosy o cca 250 000 Kč.

Blanka Čítková   

Místní poplatky 2023
Komunální odpad - osoba s trvalým 
pobytem v obci: 650 Kč /osoba
Komunální odpad - objekt, kde není 
hlášena žádná osoba               650 Kč /objekt
Poplatek za psa  150 Kč
Poplatek za každého dalšího psa  200 Kč
Splatnost: do 30. 6. 2023
Osvobození a úlevy od výše uvedených po-
platků naleznete v  OZV č. 1/2020 o  míst-
ních poplatcích. OZV č. 1/2020 je k dispozi-
ci v kanceláři OÚ Dražice nebo ji naleznete 
na webových stránkách obce.

Jak správně třídit odpad
do barevných kontejnerů?

Způsoby sběru tříděného odpadu se v jednotlivých obcích a městech mohou lišit.
Podrobnější informace o třídění a recyklaci odpadů v ČR naleznete na trideni.cz a jaktridit.cz.

MÁ TO SMYSL, TŘIĎTE ODPAD!

Papír

tříděním snižujete
uhlíkovou stopu

Plast Sklo Nápojový karton Kovy

skleněné nádoby

PET lahve

noviny a časopisy, 
reklamní 
letáky

krabice, 
karton, 
lepenka

obálky, 
sešity

kancelářský 
papír

hygienické potřeby,
pleny

mokrý, mastný 
a znečištěný 
papír

sáčky,
fólie,
polystyren

plastové nádoby

výrobky z plastů,
kelímky,
krabičky

plastové trubky,
podlahové
krytiny

plastové nádoby 
od olejů 
a chemikálií

skleněné lahve 
od nápojů

tabulové sklo

varné a labora-
torní sklo

keramika,
porcelán

zrcadla,
drátěné sklo,
autosklo

kartonové obaly 
od omáček, 
smetany

plechovky 
od potravin

kartonové obaly 
od džusů

plechovky 
od nápojů

kartonové obaly 
od mléka

drobný šrot, 
zátky a víčka

obaly od suchých 
potravin, papíry 
od másla

hliníkové fólie

kombinované 
obaly (blistry)

nebezpečné látky 
a obaly od nich

znečištěné 
kartonové 
obaly

elektronika
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Spolu s  příchodem teplých dnů začíná 
na  našich zahradách pracovní ruch. Asi to 
zná každý. V  neděli chcete relaxovat v  lehát-
ku, když v tom soused spustí cirkulárku nebo 
sekačku na  trávu a  je po klidu. Některé obce 
proto vydávají zvláštní vyhlášky, které hluč-
né činnosti alespoň v  neděli zakazují. Obec 
Dražice hlučné zahradní práce, zavedením 
tzv. nedělního klidu, neomezuje. Jsme rádi, 
že jsou lidé k sobě vzájemně ohleduplní a to-
lerantní, ať už Ti, co v neděli odpočívají i Ti, 

co nezbytně potřebují sekání či řezání udělat 
právě v neděli. 

Současně připomínáme všem občanům, 
aby „zelený“ odpad likvidovali v kontejnerech 
na  bioodpad či požádali o  pomoc obec. Již 
poněkolikáté se stalo, že byl velký objem po-
sekané trávy vhozen do kanalizace. Došlo tím 
k problematickému ucpání čističky odpadních 
vod. 

Obec Dražice   

Jarní práce
Jako každý rok i tentokrát byla pro děti při-

pravena Velikonoční stezka přírodou. Začátek 
byl na návsi v altánu, konec v altánu u kostela. 
Tentokrát se děti s rodiči mohli vydat na cestu 
kolem střelnice v  Dražicích. Celá trasa měřila 
5 km a mohly se po ní vydat i kočárky. Po cestě 
bylo připraveno 14 stanovišť, která nás ponoři-
la do tajemství Velikonoc. Děti zároveň na sta-
novištích plnily úkoly a na konci vyluštily tajen-
ku. Zájem byl i tentokrát celkem velký, a proto 
máme důvod, abychom připravili stezku i příští 
rok :-)                Sdružení rodičů ZŠ Dražice   

Velikonoční stezka

Organizovaná tělovýchova a sport v Dra-
žicích jsou spojovány s  historickým datem 
12. ledna 1943, kdy se uskutečnila ustavu-
jící schůze SK Dražice. Do  prvního výboru 
byl jako předseda zvolen Karel Kliment, 

zapisovatel Stanislav Mrázek a správce hři-
ště Karel Ťoupalík. Výbor měl ještě dalších 
deset členů. Fotbal v něm zastupovali Fran-
tišek Vošta jako kustod a  Stanislav Kadlec 
jako jednatel. 

Jaké byly hlavní milníky 
dražického sportu?
1943 – ustavení SK Dražice 12. 1. 1943 - 

ustanovení oddílu fotbalu - vzápětí i  hokeje  
a později oddílu házené žen

Sport závodně i rekreačně žije 
v Dražicích 80 let

Stojící: Dolejší V., Sýkora J., Hedvičák J., Dohnal J., Plachý F., Šimek J., Pařízek J., Volek J., vpředu: Voneš Fr., Samec Fr. a Páša J.
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1945 – SK Dražice přejmenován na  Sokol 
Dražice

1954 – výstavba fotbalového hřiště směrem 
k Raští

1968 – mládežnická organizace Juvena začí-
ná s budováním nynějšího sportovního areálu,  
včetně klubovny pod vedením Pavla Skaláka 
a Josefa Malečka

1972 – postup fotbalového mužstva 
do okresního přeboru

1974 – výstavba další části areálu – sprchy, 
hřiště na odbíjenou, taneční parket

1975 – zakoupen autobus RND
1979 – vybudována tribuna u  fotbalového 

hřiště s kapacitou 200 diváků
1980 – místní kolo Čs. spartakiády (přes 

800 diváků) 
1982 – postup fotbalového mužstva do  I. 

A třídy
1985 – postup fotbalistů dorostu do  kraj-

ského přeboru, žáci vítězí ve II. třídě   
1986 – výstavba garáže pro autobus (dnešní 

Restaurace Na hřišti) 
1990 – změna názvu na TJ Dražice
1991 – nový povrch hlavního hřiště včetně 

trávníku
1992 – rekonstrukce spodní části areálu
1993 – pronájem odlehčovacího hřiště, ná-

kup autobusu Karosa LC 734, pád fotbalového                       
dorostu do okresního přeboru, muži postupují 
do I. A třídy

1995 – asfaltové povrchy
1996 – kolaudace objektů areálu, převod 

majetku pod obec Dražice, vybudován tenisový 
kurt 

1998 – vybudovány vrty pro závlahu hřiště
1999 – nákup nového autobusu, obnovení 

tradice sportovních plesů
2000 – osvětlení odlehčovacího hřiště, po-

dávání občerstvení při zápasech, fotbalové 
mužstvo A  postupuje do  krajského přeboru 
z  druhého místa, muži B postupují do okres-
ního přeboru

2002 – fotbaloví žáci Dražic vítězí v okres-
ním přeboru 

2003 – přístavby šaten, zakoupena digitální 
časomíra

2004 – výstavba pergoly pro posezení, sprá-
vu areálu přebírá obec Dražice

2011 – rekonstrukce sprch ve  sportovním 
areálu

2012 – vítězství fotbalového mužstva 
A v krajském přeboru

FOTBAL se v  Dražicích hrál od  nepaměti, 
organizovaně pak po  ustavení SK roku 1943.           
V roce 1947 uspořádali dražičtí fotbalisté prv-
ní poválečný turnaj – Memoriál F. Moravce 
na  hřišti, které se nacházelo na  pozemku bu-
doucího JZD. V  letech 1948 – 1953 činnost 
fotbalistů stagnovala, změna nastala od  roku 

1954, kdy bylo svépomocí vybudováno hřiště 
na východní straně Dražic.  

V  roce 1968 začala výstavba současného 
sportovního areálu, který byl v základní podo-
bě dokončen po šesti letech. 

Významným milníkem úspěchu dražických 
fotbalistů byl rok 2000, kdy mužstvo týmu 
A postoupilo do krajského přeboru. V něm se 
udrželo 22 let (s roční přestávkou v 1A třídě) 
a pak přišly vítězství i porážky. O Dražicích se 
začalo psát pochvalně a pravidelně. 

TJ, a s ní celá obec, se radovaly hlavně v le-
tech 2011–2014, kdy dražické mužstvo A  vy-
hrálo 3x za sebou KP, a navíc v roce 2012–2014 
i Jihočeský pohár. Je to význačný úspěch nejen 
místních sportovců, ale i zviditelnění naší obce 
na veřejnosti.

Fotbal v  současné době hraje v  Dražicích 
mladší a  starší přípravka – OP, muži A  – KP, 
muži B – OP.

HOKEJ se hrával nejprve na  obecním ryb-
níku ,,Návesáku“, později se trénovalo na zim-
ních stadionech v Táboře a Milevsku. Hrával se 
okresní přebor – od  roku 1983 do  roku 1997 
dražičtí hokejisté vyhráli 11x titul okresního 
přeborníka, krajský přebor II. třídy a hrála se 
i kvalifikace o KP I. třídy. 

V  současnosti se nehraje hokej pod hlavič-
kou Dražic.

Počátky STOLNÍHO TENISU sahají do 60. 
letech. Iniciátorem založení oddílu byl jeho 
pozdější předseda Lubomír Běhoun.   Roku 
1973 se tým přihlásil do okresní soutěže. Hrá-
lo se nejprve v jídelně zemědělského družstva, 
následně v kulturním domě a v nyní ve  spor-
tovní hale. Kromě účasti v  soutěžích organi-
zuje tým Vánoční turnaj a v posledních letech 
společně s  Comett plus Memoriál Lubomíra 
Běhouna a Oldřicha Janíčka. 

VOLEJBAL se hraje v  TJ dlouhá léta. Re-
gistrovaná činnost je datována od roku 1975. 
V  okresním přeboru hrál tým mužů i  žen 
do roku 1977. Volejbalistky obnovily svou čin-
nost v roce 2008. Od roku 2011 hraje i druhé 
družstvo žen. Muži hráli okresní přebor nepře-
tržitě v letech 1975 – 2000, nejúspěšnější byli 
v roce 1997 se ztrátou jednoho bodu na vítěze. 
V letech 1984 – 1987 se zúčastnili celostátního 
turnaje v Dřevěnicích. V současnosti hrají vo-
lejbal v Dražicích pouze ženy.

NOHEJBAL se hraje na  kurtu ve  sportov-
ním areálu nebo na turnajích v okolních obcích.  
V  zimě se hrávalo v  tělocvičně ZŠ Opařany 
a poté v tělocvičně Sokola Tábor – v posledních 
letech hlavně v tělocvičně v Dražicích.

TENIS jako nesoutěžní sport provozují 
dražičtí nadšenci ve  sportovním areálu TJ, 
v zimních měsících pak v tělocvičnách v okolí 
a  hlavně v  dražické tělocvičně. Od  roku 2003 
ve  spolupráci s  Pavlem Skalákem je organizo-
ván jarní turnaj O  Dražický pohár a  od  roku 
2011 podzimní turnaj O  pohár starosty obce 
Dražice.

REKREAČNÍ SPORT má nejširší členskou 
základnu. Patří sem družstva nehrající pravi-
delné soutěže, např. volejbal žen, nohejbal, te-
nis. Oblibu získává i cykloturistika a lyžování. 
Sportují nejen dospělí, ale i děti.

TJ provozovala od roku 1971 – 2016 tj. 45 
let autobusovou dopravu. Vozili se nejen 
sportovci, ale i ostatní návštěvníci po Evropě. 
Celkem se provozovalo 8 autobusů a  v  urči-
tém období TJ provozovala najednou tři au-
tobusy.

V  rámci činnosti TJ byly také realizovány 
výlety na  hory nebo k  moři. TJ Dražice také 
založila více jak 27letou tradici návštěv obce 
Slovany na Slovensku, která je rodištěm Vladi-
míra Kuchára st. Obec Dražice následně přijala 
Slovany jako družební obec a podepsala memo-
randum o spolupráci nejen obcí, ale i sportovců 
a hasičů.

Přáním dražických sportovců bylo mít vel-
kou tělocvičnu, které se obci Dražice v čele se 
starostou Flígrem podařilo naplnit. V  letech 
2016 až 2018 se v obci vybudovala velká spor-
tovní hala, kterou v  současné době využívají 
děti školou povinné, členové TJ a ostatní spor-
tovní nadšenci. 

Sport nelze v dnešních podmínkách provo-
zovat pouze z  vlastních příspěvků. Z  tohoto 
důvodu je třeba poděkoval všem sponzorům, 
a hlavně obci Dražice a jejímu vedení, minulé-
mu i současnému, za podporu sportu v Draži-
cích.

Dlouholetí funkcionáři TJ Dražice: Jan 
Kuldan st. - téměř 20 let pokladník, František 
Ursacher - 17 let předseda fotbalu, Vladimír 
Kuchár st. - 12 let místopředseda TJ, Pavel 
Skalák - 15 let předseda TJ, Miroslav Běhoun 
- téměř 20 let předseda TJ.

V čele dražického sportu stáli postupně tito 
předsedové: Karel Kliment, Karel Cimpa, Mi-
loslav Samec, Zdeněk Skalák, Josef Maleček, 
Jan Mácha, Pavel Skalák, Jan Pavlík st., Miro-
slav Martínek, Miroslav Běhoun, Marin Horka 
a Jiří Novotný ml.

Miroslav Běhoun   
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Dražická fotbalová mládež po celou zimu 
2x týdně využívala naší sportovní halu. 
V každé tréninkové jednotce 18 až 24 dětí, 
pod vedením čtveřice trenérů, intenzivně 
rozvíjelo své fotbalové dovednosti a pohybo-
vé schopnosti. Mladší přípravka se zúčastni-
la několika zimních halových turnajů včetně 
toho, který sama TJ Dražice pořádala v dra-
žické sportovní hale. Dva z  těchto turnajů 
dokázali dražičtí fotbalisté vyhrát a odnesli 
si i  několik individuálních fotbalových oce-
nění. Za tyto úspěchy a vzornou reprezenta-
ci TJ Dražice patří nejmenším fotbalistkám 
a fotbalistům velké poděkování. 

Dražické „A“ mužstvo dospělých celou 
zimní přípravu absolvovalo v domácích pod-
mínkách. Maximálně využívalo sportovní 
halu a  také odlehčovací hřiště v  areálu tě-
lovýchovné jednoty. Během zimního pří-
pravného období sehrálo minimum příprav-
ných utkání. Přesto dokázalo velmi úspěšně 
vstoupit do  jarní části sezóny. V  úvodních 

domácích zápasech dražičtí fotbalisté nej-
prve porazili Trhové Sviny 3:2 a poté nedali 
šanci Jankovu v poměru 2:0. Pevně věříme, 
že se bude našim fotbalistům dařit v dalším 
průběhu jarní části sezony a  připraví nám 
mnoho příjemných fotbalových zážitků.  

Miloš Veselý  

Fotbal

Všechny diváky srdečně zveme 
na  domácí utkání našich mužstev 
v jarní části sezóny a děkujeme za Vaši 
případnou podporu.

Krajský přebor muži „A“
SO  29.4.  Dražice - Rudolfov 17 hod.
SO  13.5.  Dražice - Třeboň 17 hod.
SO  27.5.  Dražice - Hluboká 17 hod.
SO  10.6.  Dražice - Osek 17 hod.

Okresní přebor muži „B“
SO  15.4.  Dražice - Bechyně 16:30 hod.
NE  30.4.  Dražice - Radětice 17 hod.
NE  21.5.  Dražice - Řepeč 17 hod.
NE  4.6.   Dražice - Tučapy 17 hod.

Starší přípravka
PÁ  14.4.  Dražice - Veselí 17 hod.
PÁ  28.4.  Dražice - Planá 17 hod.
PÁ  12.5.  Dražice - Vožice 17 hod.
PÁ  26.5.  Dražice - Meteor 17 hod.

Mladší přípravka
PÁ  21.4.  Dražice - Jistebnice  17 hod.
PÁ  5.5.   Dražice - Borotín 17 hod.
ČT  18.5.  Dražice - Bechyně 17 hod.
ÚT  30.5. Dražice - Větrovy 17 hod.

Minipřípravka
PÁ  21.4. Dražice - R. Hory 17 hod.
PÁ  12.5. Dražice - Meteor 17 hod.
PÁ  26.5. Dražice - Lom 17 hod.
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Po  dvouletém půstu pokračujeme na  plné 
obrátky a  věříme, že se vše vrátí do  starých 
kolejí. Obě naše mužstva prokazují své kvality 
a závěr sezóny, který připadá na konec března, 
je naše postavení v  horní polovině tabulky. 
I tento sport přináší různá úskalí jako je neú-
spěch, přehranost a špatné výsledky. Cílem je 
udržet a  zachovat tento sport pro další gene-
raci v Dražicích.

Doplněním a  rozšířením A  a  B týmů jsme 
stabilizovali kolektiv. Ke konci sezóny se schází 
za zelenými stoly čím dál tím více lidi, takže po-
stavení čtyř stolů nestačí pokrýt tréninkovou 
účast. Nevíme však, jestli je toto dočasné nebo 
trvalé, ukáže se, co s tím udělají finance a cel-
kové náklady.

Nyní se schází okolo 14 lidí, kteří mají o ten-
to sport zájem.

Závěrem se ještě zmíním o vánočním turna-
ji, který opět dosáhl výborné úrovně. 30 účast-
níků, jenž ozdobili toto klání, vesměs pozitivně 

hodnotili pořádání této akce. Vyzdvihl bych 
zde účast a  umístění Jaroslava Volka, který 
jako nejstarší hráč dokázal potrápit i  o  50 let 
mladší protihráče a jeho druhé místo je oprav-
du famózní. Jak je vidět, tento sport se nechá 
hrát v kterémkoli věku.

Velké díky patří TJ Dražice a obecnímu úřa-
du, kteří nám vycházejí vstříc a podporují pořá-
dání tohoto sportovního klání i stolního tenisu 
obecně.

Sportu zdar a stolnímu tenisu zvlášť.
Jiří Šerý   

Že by nějaké velké překvapení? Ale kdeže, to 
se nekoná. Není to titul nikoho z nás, i když se 
tomu věkem blížíme, ale název nejvyšší hory 
Jeseníku.

Byla to další štreka za novými zážitky po čes-
kých horách, kterou provozujeme už bezmála 
20 let. Ovčárna, Švýcárna, Červenohorské 
sedlo, Karlov, Kopřivná a  již zmíněný Praděd 
se staly novými sousedy při našich běžkotoul-
kách. Rozlehlé pláně, strmé sjezdy i dlouhé vý-
šlapy zpestřovaly a  prověřovaly naší fyzickou 
zdatnost. Někdy se také stalo, že jsme si sáhli 
na dno a po celodenní túře toho měli plné zuby. 
Jelikož se naše ubytování nacházelo v odlehlé 
části regionu s  prozaickým názvem Modříno-
vá archa, veškerá kulturní činnost byla na nás.  
Poslední a to nejlepší na závěr patřilo návštěvě 
rozhledny, kde za jasného vidění byla vidět jak 
Sněžka, tak i  Vysoké Tatry. Toto pozorování 
bylo výjimečné a není moc časté, jak nám pro-
zradili místní horalé. Zpáteční cestu zpestřila 
návštěva vodní přečerpávací elektrárny Dlouhé 
Stráně, kde za  odborného výkladu probíhala 
námi sledovaná exkurze.

Hodnocení všech účastníku vyznělo velmi 
kladně s  tím, že naše cesty po  horách budou 
i nadále pokračovat.

Prozradím vám nakonec, pro všechny fakt 
dobrá věc.

Jiří Šerý   

Praděd

Stolní tenis 2022-2023
Doufejme, že úspěšně dokončí tuto sezónu
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Dražičtí modeláři letošní sezónu zahájili tra-
dičním seriálem závodů nazvaným Sezimácká 
liga. Celkové pořadí bylo stanoveno dle součtu 
výkonů ze všech tří kol, jelikož čtvrté kolo bylo 
zrušeno z důvodu špatného počasí. Pro letoš-
ní ročník rozšířilo řady dražických modelářů 
několik závodníků spadajících do  nejmladší 
kategorie i několik zkušených závodníků, kteří 

se k závodění vrátili po několikaleté přestávce. 
Celkem 17 závodníků dražického klubu dosáh-
lo na 15 dílčích medailových umístění a 6 me-
dailových umístění v  celkovém hodnocení se-
riálu. Mezi mladšími žáky zvítězil Jan Douda, 
následovaný Tomášem Gruntem. V  kategorii 
starších žáků získal jediný dražický závodník, 
Jan Samec, bronzovou medaili. V kategorii ju-

niorů opět dominovali zástupci dražického klu-
bu. Nejvyšší příčku obsadil Tomáš Král s  vel-
kým náskokem na týmového kolegu Mikoláše 
Mihála, který získal stříbrnou medaili. Posled-
ní příspěvek do  dražické sbírky medailových 
umístění zajistil svým výkonem Ondřej Král, 
který při obhajobě loňského titulu v kategorii 
seniorů obsadil třetí příčku.         Vít Krátký  

Teploměr ukazoval stupeň nad nulou a voda 
v  rybníku Na  Suchých byla o  stupeň teplejší. 
K tomu foukal docela slušný vítr, takže ideální 
podmínky pro nefalšované otužilce. Letošní-
ho ročníku se zúčastnilo celkem devět borců 
a borkyň, konkrétně tři ženy, pět mužů a jeden 
junior, který si zde odbyl svoji premiéru. Niž-
ší účast oproti loňskému ročníku zapříčinily 
všudypřítomné chřipky a virózy, proti kterým 
bohužel nejsou imunní ani otužilci. Po koupe-
li se v našich tělech rozhostilo příjemné teplo, 
které podpořila i výborná slivovice a občerstve-
ní, které připravil organizátor a zakladatel akce 
Honza Samec spolu s místními rybáři. Poděko-
vání patří i  přítomným divákům, bez kterých 
by to zcela jistě nebyl ten správný hec.

Za letošní otužilce: Eliška Pospíšilová, Lucie 
Vačlenová, Eliška Cupáková, Jan Samec, Ivan 

Šimák, Miloš Krejčí, Filip Háša, Jiří Hybner 
a Stanislav Novák.  

V  sobotu 11. února v  10 hod předal před 
kulturním domem v  Dražicích starosta obce 
pan Lubomír Smažík organizátorům symbo-
lický klíč od obce a oficiálně tak zahájil letošní 
masopustní průvod, jehož organizace se ujali 
Dražičtí komedianti. Navzdory propagaci ob-
vyklými kanály obce a četným osobním pozvá-
ním se zúčastnil jen nepatrný zlomek maškar. 
I přes to jsme, za doprovodu kapely, která byla 
složena z  místních i  přespolních muzikantů, 
projeli obec, a společně s těmi, kteří chtěli a vy-
šli před svoje příbytky, si sobotní den náramně 
užili. Počasí nám, až na občasné poryvy větru, 
rovněž přálo, občerstvení připravené v  rámci 
jednotlivých zastavení místními občany bylo 
vynikající, a  tak jsme nakonec byli spokoje-
ni i  my. Nemohu si však odpustit poznámku, 
že v  minulosti se masopustu účastnili téměř 
všechny dražické spolky včetně sportovců, 
což ve mně vyvolává pocit marnosti, nezájmu 
a ignorance. A nemůže za to covid. Lidi, co se 
s vámi stalo. Na druhé straně je třeba vyzdvih-
nout obětavost a přístup muzikantů - důchod-

ců z  Milevska, kteří se již podruhé zasloužili 
o  celkovou atmosféru průvodu. Zároveň bych 
chtěl poděkovat všem, kteří se zúčastnili, ob-
čanům, kteří participovali, a v neposlední řadě 
Bohouši Knotkovi, který s neobyčejným citem 
řídil traktor s alegorickým vozem. Za jeho za-
půjčení moc děkuji Fandovi Máchů a za obsta-
rání masek Jitce Richtrové.

Ivan Šimák  

Zima leteckých modelářů

Na Hromnice o otužilce více 
aneb 4. ročník Dražického namáčení

Dražický masopust 2023
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10. košt pálenek v Dražicích se uskutečnil již 
tradičně první sobotu v březnu, letos v sobotu 
4. března 2023 od  15.00 na  sále KD Dražice. 
Koštu se zúčastnilo rekordních 56 koštérů, 
kteří koštovali celkem 52 vzorků pálenek ve 4 
kategoriích. Košt se tradičně konal pod patro-
nací a s podporou obce Dražice a firem Faliko 
a Sakutus. 

Koštovali jsme pálenky z 13 různých pálenic, 
nejvzdálenější byly pálenice Nedašova Lhota 
a Nivnice z Moravy. 

Nejvíce vzorků pálenek bylo vyrobeno v pa-
lírně v  Dobešově, která byla letos i  nejúspěš-
nější. V  jednotlivých kategoriích bylo přihlá-
šeno: 16 vzorků slivovice, 17 pálenek z jablek, 
9 ostatních pálenek a 10 vzorků do dámského 
koštu. 

Každá kategorie se hodnotila zvlášť, kdy ka-
ždý účastník se na místě rozhodl kolik a kte-
ré kategorie pálenek okoštuje. Celkem bylo 
odevzdáno k  vyhodnocení 110 koštovacích 
lístků, takže většina účastníků koštovala dvě 
kategorie.

Vyhodnocení:
1.  Dámský košt
1.  Pavlína Fousová, višňovka, 
 pálená v Nedašově Lhotě
2.  Marcela Barešová, ostružinka z Dobešova
3.  Tána Veselovská, višňovka z Dobešova

2.  Pálenky z jablek
1.  Miroslav Dvořák, jabčák pálený v Pacově

2.  Otakar Toman, jabčák ze soudku 
 pálený v Pacově
3.  Zdeněk Novotný, jabčák z Pohoří

3.  Ostatní pálenky
1.  Jaroslav Krejčí, meruňkovice 
 z pálenice Nárameč
2.  Marian Jamrich, meruňkovice z Nivnice
3.  Vladimír Bareš, meruňkovice z Dobešova

4.  Slivovice – královská disciplína
1.  Rudolf Louda, slivovice pálená v Žíšově 
2.  Stanislav Kos, slivovice z Pohoří

3. Zdeněk Mrázek, slivovice z Dobešova

Všichni výše uvedení byli na závěr starostou 
obce oceněni diplomem a  všichni zúčastnění 
drobným dárkem – panákem s  erbem Dražic 
s přáním, aby se k nám zase brzo podívali.

Při dokoštné a  bohatém rautu, který spon-
zorovala obec Dražice, jsme dlouho diskutovali 
kvalitu letošních pálenek, která byla opět velmi 
vysoká. 

Těšíme se na  příští 11. ročník, který bude 
opět první sobotu v březnu 2024.

František Kotšmíd   

S  nastupujícím jarem jsme se v  předveliko-
noční době opět sešli nad sklenkou dobrého 
vína.

Setkání se uskutečnilo 1.4.2023 v KD v Dra-
žicích. Každý návštěvník tradičně obdržel 
skleničku, speciálně vyrobenou pro tuto pří-
ležitost. Představit svá vína přijel vinař Pavel 
Červenka z  Čejkovic u  Hodonína a  všichni 
jsme měli možnost degustovat 11 druhů vín. 
Ochutnali jsme Sauvignon, Veltlínské zelené, 
Chardonnay, Ryzlink rýnský, Rulandské šedé, 
Mysterium, Tramín, Modrý portugal, Zwei-
geltrebe, Merlot a Frizzante Rose. Návštěvníci 
měli po celý večer na stolech sýr a po skončení 
degustace uzené a klobásky.

Degustace byla proložena třemi soutěžemi. 
Každý stůl vybral svého zástupce a vítěz vyhrál 
pro sebe a své spolustolovníky víno. Soutěžilo 
se v hodu korkovou zátkou na cíl, ve vědomost-
ní soutěži a v poznávání vína tzv. na slepo, kdy 
soutěžící dostali víno v  neprůhledné sklence 
a měli poznat, které víno právě ochutnávají.

Na  závěr proběhlo losování vstupenek 
o hodnotné ceny. Děkujeme obci Dražice, která 
se s námi na této akci podílela.

Po  skončení degustace příjemné setkání 
nekončilo. Kdo chtěl, mohl si nakoupit víno 
domů, a kdo chtěl, ten mohl posedět a užít si 
večer dále. A to byl téměř každý. Celý večer se 

opravdu vydařil, všichni byli spokojeni. Roz-
cházeli jsme se až nad ránem.

A  pokud jste tentokrát nemohli přijít, tak 
nebuďte smutní. Termín „Adventní degustace“ 
je již stanovený na 9.12.2023.

Petr a Hanka Hervířovi   

Jubilejní 10. košt

Velikonoční posezení u vína
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Po delší přestávce jsme opět zkusily obnovit 
burzovní prodej, převážně dětského, oblečení.
Bohužel tentokrát účast nebyla tak úspěšná 
jako v minulých letech. Možná i díky špatnému 
počasí se přišlo podívat pouze 23 kupujících 
a prodalo se zde zhruba za 6.000 Kč od 24 pro-
dávajích, kteří zde své věci nabízeli k  prodeji. 
Nicméně plánujeme opět zorganizovat i  pod-
zimní část burzy, tak už to bude třeba lepší.

Všem, kteří přišli, moc děkujeme!
Pavla Stuchlíková   

Kdo patří mezi nejlepší sportovce Táborska 
za  rok 2022 bylo odtajněno 15.4.2023 v  tá-
borské Střelnici, kde Česká unie sportu Tá-
bor ve spolupráci s městem Tábor uspořádala 
společenskou událost Sportovec roku okresu 
Tábor. Vyhlášení hlavní ankety doplnila kate-
gorie Talent roku. Mezi 15 mladými sportovci 
byl oceněn fotbalový „odchovanec“ TJ Dražice 
Marek Pospíšil. Co o něm píše trenér?

Jako jeden z „tahounů“ družstva FC Tábor-
sko Akademie U10 dokázal v  uplynulém roce 
2022 svými výbornými výkony pomoci tomu, 

že se tým kvalifikoval na  prestižní závěrečný 
turnaj Planeo Cup 2022 kategorie U10, který 
se odehrál v  Uničově. Svým zápalem do  hry, 
ukázkovou pílí na  tréninku a  takřka stopro-
centní docházkou na  tréninku je vzorem pro 
své spoluhráče. Na  hřišti je ukázkový „bojov-
ník“, který nevypustí jediný souboj s protihráči 
a  zároveň „gentleman“, který ctí pravidla fair 
play. Trenérům dělá radost i jeho slušné vystu-
pování mimo hřiště a veliká skromnost. Marka 
je radost trénovat.

Petr Šuléř
Trenér FC Táborsko Akademie   

Plánované
kulturní a společenské 

akce
30. 4. 2023 náves  od 18:30
Pálení Čarodějnic + stavění májky 
 
10. 5. 2023 MŠ  od 13:00
Zápis dětí k předškolnímu 
vzdělávání do MŠ

10. 6. 2023 KD od 10:30
11. ročník srazu motocyklů 
československé výroby 
Výjezd na vyjížďku  v  11:30

10. 6.2023 Skalákovi  od 8:00
Jarní tenisový turnaj 4her

25. 6. 2023 obec
Pouť 2023

30.6.–2.7.2023 SA
Návštěva z družení obce Slovany

Cena fotbalového talentu 
dorazila po letech opět do Dražic

Kulturní dům 
zaplnilo oblečení
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Sbor pro 
občanské záležitosti

JUBILANTI (leden - duben)

Julie Vršková  Dražice čp. 89

Jaroslava Levová  Dražice čp. 122

Růžena Samcová  Dražice čp. 104

Libuše Skaláková  Dražice čp. 99

Jaroslava Stejskalová Dražice čp. 172

Luboš Bártů  Dražice čp. 187

Pavlína Plachá  Dražice čp. 96

Anna Čopjanová  Dražice čp. 171

Josef Vošta  Dražice čp. 162

Marie Žlůvová  Dražice čp. 164

Marie Stejskalová  Dražice čp. 198

Všem jubilantům přejeme do dalších let 

pevné zdraví, mnoho spokojenosti a osobní 

pohody.

NARODILI SE

Zuzana Patočková  Dražice čp. 249

Teodor Novotný  Dražice čp. 139

Miminkům přejeme do života 

jen to nejlepší.

ZEMŘELI 

Jaroslav Čítek  Dražice čp. 207

Vilém Šetek  Dražice čp. 148

Eva Šašková  Dražice čp. 242

Miroslav Nezbeda  Dražice čp. 145

Miroslav Machulka  Dražice čp. 260

Čest jejich památce!

Vydává se 3krát ročně. Dražický občasník vydává obec Dražice; Dražice č. p. 166, 391 31 Dražice,
IČ: 00252239, DIČ: CZ00252239, Registrační číslo: MK ČR E 13153

Redakční rada: šéfredaktor: Eliška Pospíšilová, 
členové rady: Lubomír Smažík, Ivan Šimák, Blanka Čítková

Žádáme přispěvatele, aby své příspěvky zasílali na e-mail: obcasnik@obecdrazice.cz.

Odjezdy autobusů Dražice -Tábor – Platí od 5. 3. 2023 do 9. 12. 2023
  , P  7 6,S   1,4,5,S     8,P  

4:48 5:34 6:17 6:23 6:52 6:54 6:56 7:03 7:52 8:26 9:01 9:35 11:05 11:16 11:33 12:31

8,S 6,8  ,P  6,S    8,S   6,8  

12:16 13:31 13:41 13:59 14:35 15:12 15:54 16:19 16:32 17:02 17:42 18:05 18:41 19:38 21:19

Odjezdy autobusů Tábor- Dražice – Platí od 5. 3. 2023 do 9. 12. 2023
    ,6,8     6 7 ,6  ,P  7,S

5:08 5:15 5:30 5:45 6:00 6:04 6:45 8:45 10:10 10:20 11:10 12:10 12:40 12:55 13:45 14:10

   8  8,S  1,4,5,S ,6,8 7,S  

15:00 15:10 15:22 15:40 16:25 16:30 17:10 17:30 18:20 19:20 20:10 22:30

Vysvětlení značek a poznámek
 Jede v pracovní den 4 Jede ve čtvrtek
P Nejede o školních prázdninách 5 Jede v pátek
S Spoj má určitá specifika - sledujte jízdní řád 6 Jede v sobotu

Nestaví na „západě“ 7 Jede v neděli
1 Jede v pondělí 8 Jede v neděli a státem uznané svátky

Aktuálně platné jízdní řády jednotlivých dopravců naleznete v autobusových zastávkách nebo na www.idos.cz.

Pondělí
11:00–12:00
13:00–17:00

Úterý 08:30–12:00

Středa
11:00–12:00
13:00–17:00

Čtvrtek 09:00–12:00

Pátek 08:30–12:00

Sobota, neděle zavřeno

Pošta Dražice
rozsah hodin pro veřejnost

Komunitní dům pro seniory
v obrazech


